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Vážení občané, 

Slovo starosty 

Po mnoha letech snahy o vybudování automatické závlahy na fotbalovém 

hřišti, se v letošním roce podařilo tento  významný krok v údržbě sportov- 

ního areálu učinit. Po několikaletém úsilí jsme obdrželi z JmK dotaci ve výši 

200 tisíc korun na realizaci, která pokryla největší část nákladů. Zhotovitelem 

byla firma, která v poptávkovém řízení na realizaci zvítězila, mající za sebou de- 

sítky realizací na hřištích, kde probíhají mnohem náročnější fotbalové soutěže 

a byla předpokladem záruky rychlé a kvalitní realizace a následné údržby. 

Zahájení letošní koupací sezony bylo velmi rozpačité a dokonce nejhorší za 

několik posledních let, nakonec však byla velmi úspěšná. Každoroční směřování 

k otvírání koupaliště kolem 25. 6. se posunuje podle aktuálního počasí. O mo- 

dernizaci koupaliště uvažujeme a snažíme se již několik let a v tom letošním byl 

tento proces zahájen alespoň vybudováním nového dětského hřiště. Mnohami- 

lionová investice potřebná na celkovou rekonstrukci koupaliště je však otázkou 

na mnoho let, protože celou částku bez využití půjčky, v rozpočtu obce prostě 

nejsme schopni dát dohromady. 

Letošní rok je rokem dotací a investicí obce. Bude provedena obnova ve- 

řejného osvětlení v ulici Ostrožská, kompletní obnova zeleně v ulici Ostrožská 

a v parku za obecním úřadem. Po dohodě s Telefonicou došlo k velmi významné 

redukci a obnově kabelů v ulici Ostrožská. Intenzivně jednáme o vybudování 

nových chodníků v ulici Ostrožská a Podhájí, což jsou poslední chodníky, které 

jsou neudržovatelné za příliš nepříznivých podmínek a jsou posledními problé- 

movými místy v obci, kde naši starší občané mají velké potíže jenom projít tímto 

chodníkem. 

Byla zahájena dlouho očekávaná realizace unikátního území v katastru Mo- 

ravský Písek a tím je revitalizace Vypálenek. Tato akce je 100% hrazena SFŽP, 

tzn., že obci se vrátí veškeré náklady na přípravu a realizaci akce. Tato oblast 

bude vyhlášena za národní přírodní památku evropského významu. Projekt rea- 

lizace podpory živočišných druhů v této lokalitě je jednou z našich hlavních pri- 

orit. Bude zde vybudována žabí migrační bariéra po obou stranách komunikace 

z Veselí nad Moravou do Moravského Písku v délce 650 m. Obnova podmínek 

pro živočišné druhy spočívá ve vybudování 10 tůněk, 6 násypových hrůd osá- 

zených stromy. Tento unikátní projekt dokonce získal v hodnotící komisi 110 % 

hodnocení podpory, což je unikátem. 

Pro posílení údržby obce a zdraví našich obyvatel se nám podařilo získat do- 

taci na zametací vůz. Dokážeme tak lépe a hlavně efektivněji eliminovat polétavé 

prachové částice v obci. V dnešní době alergií bude jistě významným pomocní- 
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kem k přispění příznivého klimatu v naší obci. 

Černá  cesta je nepochybně  velmi významnou  dopravní  tepnou  vedoucí 

z Moravského Písku. Připomínám jen, že se jedná především o zpevněnou cestu, 

kterou budou využívat organizace mající aktivity v její oblasti. Pro nás ostatní 

se jedná o „cyklostezku“, kterou bude obec udržovat v rámci možností. Nový 

zametací vůz k této snaze jistě přispěje. 

Dnes můžeme již také zhodnotit spolupráci obce s Mysliveckým sdružením 

Dubina při výsadbě více než 10 tisíc stromků v lesních porostech v roce 2013. 

Jedná se o významnou spolupráci obce s místní organizací. Vzájemnou pomoc 

a podporu hodnotíme jako jednu z nejvýznamnějších aktivit. Nakonec jsem si 

nechal přání těm, pro které se snažíme toto vše dělat, aby se jim v Písku líbilo 

a chtěly zde žít, totiž našim dětem, kterým právě začal nový školní rok. 

Školákům v novém školním roce i všem ostatním přeji tedy šťastné vykročení 

a aby byli úspěšní po celý rok a vydrželi až do cíle. 

Váš starosta Ing. Miroslav Dula 
 

 
 

Usnesení Rady obce Moravský Písek 
– upravený zkrácený výpis 

  RO č. 54 – 13.6.2013   

Bere na vědomí: 

•  Informaci o plnění úkolů z minulé rady. 

•  Inf. o termínu vydání Zpravodaje. 

•  Inf. o rozhodnutí  výběrové komise MAS Kyjovské Slovácko o poskytnutí 

podpory. 

•  Inf. o vyhlášení humanitární sbírky pro postižené povodní. 

 
Schvaluje-souhlasí: 

•  Schvaluje přijetí sponzorských darů od fy Britterm a Slokov. 

•  Schvaluje přijetí dotace na revitalizaci zeleně od SFŽP ve výši 86,3 tis. Kč 

a dotace od MŽP ve výši 1,2 mil. Kč. 

•  Schvaluje přijetí dotace od JmK Brno na závlahu fotbalového hřiště ve výši 

200 tis.Kč. 

•  Schvaluje rozpočtové opatření č. 3. 

•  Schvaluje záměr na získání pozemku pod Černou cestou, který je nutný 

z důvodů posunutí stavby. 
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  RO č. 55 – 27. 6. 2013   

Bere na vědomí: 

•  Informaci o plnění úkolů z minulé rady. 

•  Inf. od fy. Ekokom o množství vytříděných odpadů. 

•  Inf. o provedené kolaudaci staveniště pro výstavbu RD. 

 
Schvaluje-souhlasí: 

•  RO schvaluje výběr a vylosované pořadí zájemců o samovýrobu dřeva. 

•  RO schvaluje odměny trenérům mládeže za I. pololetí 2013. 

•  RO schvaluje montáž zařízení DRYMAT na vysoušení zdiva na OÚ. 

•  RO schvaluje vnitřní směrnici č.1/2013 Oběh účetních dokladů. 

•  RO schvaluje smlouvu o spolupráci s městem Bzenec na zabezpečení čin- 

nosti projektového manažera pro naši obec. 

•  RO schválila firmy pro výběrová řízení na rekonstrukci zdr. střediska. 

 
Ukládá: 

•  Uplatnit u fy. Kordis připomínky k JŘ 2013/14 zpracované dopravní komisí 

rady. 

•  Předložit požadavek na změnu územního plánu na jednání ZO. 

•  Prověřit možnosti řešení nedokončené stavby zahrádkářů. 

 
  RO č. 56 – 18. 7. 2013:   

Bere na vědomí. 

•  Informaci o plnění úkolů z minulé rady. 

•  Informaci o řešení areálu zahrádkářů. 

•  Informaci OLH o hospodaření v obecních lesích. 

 
Schvaluje-souhlasí: 

•  Schvaluje vyřazení DDHM II dle specifikace ve vyřazovacích protokolech. 

•  Schvaluje smlouvu s Mikroregionem Bzenecko na projekt „ Podpora spole- 

čenského dění na Bzenecku“. 

•  Schvaluje rozpočtové opatření č. 5. 

 
Nesouhlasí s posunutím stavební čáry při výstavbě RD v lokalitě Modrý statek. 

 
Ukládá starostovi projednat žádost o změnu barvy střešní krytiny, podanou ža- 

datelkou o stavbu RD v téže lokalitě. 
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  RO č. 57 – 8. 8. 2013   

Bere na vědomí. 

•     Informaci o připojení k soudnímu jednání ve věci R 55. 

•     Informaci o jednání ve věci převodu sokolovny. 

 
Schvaluje-souhlasí 

•  RO schvaluje smlouvu o poskytnutí podpory z SFŽP ČR na snížení imisní 

zátěže. 

•     RO schvaluje Plán čištění komunikací. 

•  RO schvaluje udělení licence na provoz zvláštní autobusové linky pro zam. 

fy Hamé. 

•     RO schvaluje smlouvu o překládce elektronické sítě. 

•  RO schvaluje dodavatele díla na provedení osvětlení a chodníků v ul. Ost- 

rožská a Podhájí. 

 
Ukládá 

Starostovi zahájit přípravu na provedení opravy střechy na 16 bj. na stadionu. 

 
  RO č. 58 – 29. 8. 2013   

Bere na vědomí 

•     Informaci o plnění úkolů z minulé rady. 

 
Schvaluje-souhlasí 

•  RO schvaluje uzavření mandátních smluv na stavební dozor na akce „Veřej- 

né osvětlení v ul. Ostrožská a chodníky tamtéž a v ul. Podhájí. 

•     RO schvaluje přijetí do majetku obce stavbu „Černá cesta“. 

•     RO schvaluje rozpočtové opatření č. 6 a 7. 

 
Ukládá 

•  Projednat možnosti řešení dopravní situace v ul. Podhájí na základě stížnos- 

ti občanů. 

 
                                               RO č. 59 – 2. 9. 2013         

 
Na tomto mimořádném jednání RO byl schválen výsledek výběrového řízení na 

zhotovitele veřejné zakázky „Veřejné osvětlení v ul. Ostrožská“ a uloženo staros- 

tovi zajistit oslovení vítězné firmy a provedení díla dle smlouvy. 
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Upravený výpis z 14. Zasedání ZO Moravský Písek 
 

usnesení č. obsah přijatého usnesení ZO ze dne 28. 6. 2013 Hlasování 

1/14/2013 ZO schvaluje ověřovatele zápisu ze zasedání zastupitelstva 

č. 14. 

9 – 0 – 0 

2/14/2013 ZO schvaluje program 14. zasedání zastupitelstva obce. 9 – 0 – 0 

3/14/2013 ZO bere na vědomí zprávu o kontrole plnění usnesení od 

12 . zasedání zastupitelstva obce. 

10 – 0 – 0 

4/14/2013 ZO bere na vědomí zprávu o činnosti RO od 12. zasedání 

zastupitelstva obce. 

10 – 0 – 0 

5/14/2013 ZO ukládá kontrolnímu výboru zastupitelstva prověřit 

do příštího řádného zasedání provádění zápisů z jednání 

výborů a komisí včetně usnesení z jednání dle zákona. 

10 – 0 – 0 

6/14/2013 ZO schvaluje závěrečný účet obce Mor. Písek a celoroční 

hospodaření obce za rok 2012 souhlasem bez výhrad. 

10 – 0 – 0 

7/14/2013 ZO  bere  na  vědomí  závěrečný účet  Mikroregionu 

Bzenecko za rok 2012. 

10 – 0 – 0 

8/14/2013 ZO schvaluje prodej pozemku p.č. 2486 za cenu 20,-Kč/ 

m2, poplatky hradí kupující. 

10 – 0 – 0 

9/14/2013 ZO schvaluje koupi pozemku p.č. 1132/2 a náhradu za 

odstraněné dřeviny ve výši 8 800,-Kč, poplatky hradí 

kupující. 

10 – 0 – 0 

10/14/2013 ZO schvaluje koupi pozemku 3735/2 za cenu 50,-Kč/m2, 

veškeré náklady spojené s kupní smlouvou uhradí obci 

dodavatel stavby zpevněné polní cesty. 

10 – 0 – 0 

11/14/2013 ZO neschvaluje změnu využití pozemků p.č 3735 a 3741 

na nové využití „Plochy se zástavbou rodinných domů“. 

2 – 5 – 3 

12/14/2013 ZO schvaluje rozpočtové opatření č. 4 v oblast příjmů a 

výdajů v částce 1 580 100,-Kč dle členění v příloze. 

10 – 0 – 0 

 

 

Vypálenky dostaly konečně zelenou 
Jistě jste si všimli stavebního dění ve Vypálenkách a naše dlouholetá snaha se 

konečně dočkala realizace. Jak jistě víte, tato oblast byla v minulosti vždy zamok- 

řená, rostly zde košíkářské vrby, území kdysi protínal vodní kanál od Černého je- 

zera do Sirkové, vždy zde byl ráj vodních a mokřadních ptáků a mokřadních rost- 

linných společenstev, zejména rákosí. Povídají se historky, jak zde ti, kdo neznali 

zdejší mokřady zapadli do bahna, seno se prý muselo vynášet na zádech v „trav- 
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nicách“ apod. Na starých ma- 

pách je část území nazývána 

Taller Wiese, později překlá- 

dáno jako Talíř, což možná 

není úplně přesné, ale značí 

to určitou prohlubeninu v te- 

rénu, do které se voda stékala 

z okolí jako do talíře. I když 

vybudovaná silnice do Veselí 

přeťala  bývalé rameno  mo- 

ravní, která začínalo vlastně 

Haludou, zatáčelo kolem humen domů v Ostrožské a Lesní ulici přes Adamku 

pod Černou cestou do Dolního lesa a louku na straně od obce, kde jsme my děti 

chodily bruslit „Na špicu“, objeví se voda při jarním tání a při vysoké spodní 

vodě i na druhé straně silnice, je toto důvodem a potvrzením, proč zde vlastně 

vznikl tento mokřad i název. I další zásahy do krajiny omezily přívod vody z dal- 

ších bývalých ramen a z mokřadu se tak pomalu stalo pouze víceméně suché úze- 

mí zarostené rákosem a ráj černé zvěře. Místní JZD se dokonce pokoušelo území 

rozorat a pěstovat zde kukuřici, vytrvalé rákosí ovšem tyto snahy hatilo. Protože 

zde byly zjištěny vzácné a chráněné druhy obojživelníků, ptáků i hmyzu, bylo toto 

území vyhlášeno jako chráněné a zařazeno do evropského systému chráněných 

území NATURA 2000. V té době jsme začali usilovat o revitalizaci území, znovu 

zavodnění vysušených tůněk, zajištění přívodu vody apod. První studie vznikla již 

v r. 2002, dokonce jsme měli zajištěno i financování, protože území je ale součástí 

kvarteru řeky Moravy, který je vyhlášeným územím s ochranou podzemních vod, 

k realizaci tenkrát nedošlo. Pak projektant přepracoval projekt, zmenšily se hloub- 

ky tůněk a zajistily se požadavky vodohospodářů – projekt prošel, získal dokonce 

nejvyšší bodové ohodnocení z předložených v rámci republiky a podstatné je, že 

vše v plné výši financuje Evropská unie a stát, naši obec toto nebude stát ani koru- 

nu. Bude vybudováno 10 tůněk a migrační žabí bariéry a obnoví se i tzv. hrúdy, což 

jsou přírodní vyvýšeniny v mokřadech pro přežití zvěře při záplavách, typické pro 

mokřadní krajinu, které hrály svou roli i při osidlování těchto území našimi dáv- 

nými předky, od nichž tento výraz pochází. Náklady překročí 10 mil. Kč, pro příští 

generace však bude zachráněn kousek přírody a vzácné druhy flóry i fauny. Šanci 

na přežití tak má třeba čolek podunajský, kuňka, listonoh jarní, cvrčilka zelená, 

možná se vrátí i čejky a sluky, které zde v minulosti hojně žily a další druhy. Oni se 

tak možná vrátí díky nám, lidem, ale my zcela jistě díky jim, budeme žít v krajině 

plné života a napravíme tak chyby, kterých jsme se kdysi, my lidé, dopustili. 

jh 
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Úspěšná letní sezóna 2013 
Začátek koupací sezóny v letošním roce byl velmi rozpačitý. V první polo- 

vině prázdnin se zdálo, že úsilí a náklady na přípravu našeho koupaliště při- 

jdou vniveč, na jejich konci jsme však mohli konstatovat nejúspěšnější sezónu 

od r. 2003. Deštivou a chladnou první polovinu prázdnin vystřídalo období 

tropických teplot a chladivá voda byla tím nejlepším řešením v těchto dnech. 

Na koupališti přibyly nové atrakce pro děti, bylo vybudováno hřiště na odbíje- 

nou nebo badminton a do té doby omšelou opěrnou zeď v areálu ozdobily před 

otevřením koupaliště kresby dětí z naší školy. 

Všechny tyto  skutečnosti  měly pak  za následek zvýšený zájem velkých 

i malých a návštěvnost platících přesáhla 9 tisíc osob. Nutno však ještě připo- 

čítat děti do 6 let, které mají vstup zdarma a také cca 150 dětí, účastníků běhu 

obcí při oslavách Dne obce, kteří obdrželi volnou vstupenku na koupaliště jako 

bonus, skutečná návštěvnost tedy jistě přesáhla počet desetitisíc. Tržby poprvé 

překročily magickou hranici 216 tis. Kč, přímé materiálové náklady byly sice 

poprvé nižší a činily cca 207 tis. Kč, ovšem náklady na provoz včetně mezd stále 

ani zdaleka nejsou tímto pokryty, ztráta činí cca 150 tis. Kč, protože náklady na 

provoz každoročně vzrůstají, údržba je každým rokem dražší - požadavky stano- 

vené hygienickými předpisy jsou neúprosné a samozřejmě dražší. Stálí pracovní- 

ci odpracovali na přípravě a provozu koupaliště 903 hodin, což činí cca 120 tis. 

Kč, pracovníci přijatí pouze na sezónu 2 282 hodiny, jejich mzdu však převážně 

uhradí úřad práce. Zbytečné jsou třeba i náklady, které musíme vynaložit na 

vyčištění vody potom, kdy někteří vandalové nahází v noci do koupaliště lavice, 

odpadkové koše, květináče apod., poškozují zařízení v areálu aj. 

Kontroly koupací vody prováděné hygienickou stanicí z Hodonína i Brna 

však vždy potvrdily její vysokou kvalitu a neshledaly nikdy žádné problémy, 

ostatně do špinavé vody by se tolik lidí ochladit ani nepřišlo. 

Pro snížení provozní ztráty i pro další zvýšení návštěvnosti a spokojenosti 

koupajících je do budoucna nutné provedení zásadní opravy vlastního bazé- 

nu, protože díky netěsnostem bazénové vany dochází k velkých únikům vody, 

její doplňování a úprava jsou nákladné a opravy nátěru před napuštěním jsou 

pracné a drahé. Dále by zvýšení zájmu občanů velmi prospělo doplnění vyba- 

vení koupaliště nějakou vodní atrakcí, tobogánem nebo alespoň velkou sklu- 

zavkou. Možná by pak chodilo víc domácích hostů než dosud a „přespolní“ 

by ztratili dosavadní převahu, šikovnou partu která se stará o provoz i chuť do 

toho jít, máme… 

jh 
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Obecní les 
Za uplynulé období od začátku roku po současnost došlo k realizaci ně- 

kterých činností týkajících se obecního lesa, které jistě stojí za zmínku a za 

to, aby se dostaly do povědomí občanů. 

Příchod jara letošního roku byl velmi prapodivný ve vztahu k obecným 

zvyklostem z hlediska klimatu. Zima se nechtěla vzdát a tudíž se nám celé 

jaro posunulo. Vůbec klimatické poměry poslední doby jsou velmi proměn- 

livé. 

Každopádně i přes rozmary jarního počasí se v lese provedlo kus prá- 

ce. Hlavní činností, která se letos prováděla bylo zalesnění holin, které byly 

připraveny z loňského roku k výsadbě. Vysázeno bylo téměř 11 tisíc kusů 

sazenic lesních dřevin. Byly použity sazenice jasanu, dubu, habru a boro- 

vice. Zalesnění prováděli členové místního mysliveckého sdružení. Plocha 

u solární elektrárny pak byla následně oplocena, aby byla zajištěna ochrana 

nově vznikajícího porostu proti vniknutí a škodám zvěří. Dostatečná vláha 

v období po zalesnění přispěla k příznivému vlivu na zalesněné sazenice, což 

vytvořilo dobré startovací podmínky nově vzniklým porostům. Následně sa- 

mozřejmě řešíme ochranu nových porostů nejen proti buřeni. 

V následujícím období bude docházet k realizaci samovýrob, které fun- 

gují v režimu stanoveném vlastníkem lesa, tedy obcí. Všichni měli možnost 

seznámit se se systémem, který se samovýroby dříví týká. Stojí tedy za při- 

pomenutí, aby všichni ti, kteří se do samovýroby dostanou plnili v plné míře 

pokynů a podmínek jak obce, tak OLH (odborného lesního hospodáře). 

Za zmínku stojí i záležitost odkládání odpadků do lesa. Stále se nachází 

místa, kde někteří odhodí to, co se jim nehodí a pustoší tak životní prostředí. 

Již nemalou dobu funguje sběrný dvůr obce, kde každý občan může odpad 

uložit, a proto  by bylo na místě této možnosti využívat v plném rozsahu. 

Další nešvar, který se stále objevuje je krádež dříví z lesa. K této problematice 

již bylo v minulosti řečeno dost a je třeba si uvědomit, že tyto činy budou 

trestány dle platných právních předpisů. 

Ing. Tomáš Crhonek 

odborný lesní hospodář 

tomas.crhonek@seznam.cz 

mailto:tomas.crhonek@seznam.cz
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Zahájení školního roku 2013/2014 

 

Po dvou měsících oddechu jsme si připomněli, že nám opět nastává ob- 

dobí povinností, úkolů a současně i získávání nových poznatků, které na nás 

v novém školním roce čekají. 

 
V první zářijové dny se s námi roztáčí kolotoč, na který se jedni těší 

a druzí mají obavy, jestli zvládnou tu spoustu úkolů, které se začnou postup- 

ně nabalovat. 

 
Do první třídy letos nastoupilo 23 žáků. Společně s paní učitelkou Mgr. 

Jitkou Domanskou budou zdolávat každodenní úkoly, získávat nové poznat- 

ky a vytvářet třídní kolektiv. Něco jim půjde samo a nad některými věcmi si 

budou muset trochu lámat hlavu. Bude to náročné, ale jistě to všichni úspěš- 

ně zvládnou. 

 
Do nového školního roku vstupujeme opět se záměrem i nadále zkvalit- 

ňovat výchovně vzdělávací proces a podmínky pro vzdělávání. V průběhu 

roku čeká na žáky řada vzdělávacích akcí (soutěže, olympiády, besedy, ex- 

kurze). Zájemci budou mít opět možnost navštěvovat zájmové kroužky, které 

budou při škole pracovat. 

 
K personálním  změnám došlo v učitelském sboru. Odešla Mgr. Lenka 

Miklíková a na její místo nastoupila Mgr. Andrea Krejčiříková. 

 
K menším úpravám došlo i v rozvrhu žáků na druhého stupně. Odpole- 

dní vyučování je v úterý. Žáci osmého ročníku mají dvě odpolední hodiny. 

Výuka jim končí v 15:35 hodin. Žáci devátého ročníku mají jednu hodinu 

odpoledne a výuka je ukončena v 14:40 hodin. K tomuto opatření jsme při- 

stoupili s ohledem na odpolední aktivity žáků. 



3/2013 

-12- 

 

 

 

V letošním školním roce má škola 215 žáků, z toho je 45 žáků dojíždějí- 

cích. Počty žáků v jednotlivých ročnících jsou uvedeny v následující tabulce. 

 
Žákům i pedagogům přeji, aby právě začínající školní rok byl ve znamení 

vzájemného respektu a pochopení. Aby se v naší škole dařilo inspiraci, nápa- 

dům a vzájemné spolupráci. 

 
Ráda bych poděkovala všem zaměstnancům školy, kteří pracovali a při- 

pravili školu tak, aby nový školní rok mohl bez větších problémů začít. 

 
Přeji všem hodně úspěchů, spokojenost a pohodu ve škole a hlavně pevné 

zdraví. 

Mgr. Ivana Uhlíková 
 

 

Třída Počet žáků Chlapci Dívky 

1. třída 23 8 15 

2. třída 22 10 12 

3. třída 13 4 9 

4. třída 21 7 14 

5. třída 27 10 17 

I. stupeň 106 39 67 

6. třída 24 13 11 

7. A 17 8 9 

7. B 18 13 5 

8. třída 23 11 12 

9. třída 27 14 13 

II. stupeň 109 59 50 

Celkem 215 98 117 
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Školní jídelna  ve škole 
 

Nastal nový školní rok, rodiče řeší otázku, zda posílat nebo neposílat dítě 

do školní jídelny a neuvědomují si, že školní jídelna je pro dítě ideálním mís- 

tem, zaručující dítěti pravidelnou, pestrou a vyváženou stravu. Někteří rodiče 

pátrají po informacích o školním stravování, jiní se spokojí s tím, co jedna paní 

povídala. Ale jak je se školním stravováním ve skutečnosti, bez zkreslování? 

Školní stravování je služba státu, a proto pro něho stanovuje přesná pravi- 

dla. Alfou a omegou je Vyhláška č. 107/2005 o školním stravování. Tato vy- 

hláška určuje, jak mají školní obědy vypadat. Dalším důležitým předpisem je 

Vyhláška 137/2004 Sb., obsahující hygienická pravidla, kterými se školní jídel- 

na musí řídit. 

I když by rodiče rádi ovlivnili skladbu jídelníčku a velikost porcí, tato práva 

nemají. Školní stravování je dotováno státem a spotřební koš jídelen byl vytvo- 

řen dle hlediska jednotlivých potravinových komodit (luštěniny, ryby, mléčné 

výrobky, tuky, cukry, ovoce, zelenina, maso, brambory), na základě doporuče- 

ných dávek živin. Díky tomu školní stravování přispívá nejen k prevenci rozvoje 

obezity, ale zaručuje i zdravý způsob výživy, který by měl zamezit nepravidelné- 
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mu stravování dětí, nezdravému stravování dle jejich vlastního uvážení a hlav- 

ně by měl nastavit systém zdravé výživy nejen v současnosti, ale i v budoucnosti 

a to nejen ve škole, ale i v domácím prostředí. Dítě, které jí všechno a moc si 

nevybírá, projde školním stravovacím zařízením bez problémů a léta na školní 

obědy vzpomíná. Ač si to moc neuvědomujeme, v životě dítěte hraje školní 

stravování velkou roli, neboť školní jídelna je ideálním místem, kde děti získají 

nejen vyvážený oběd, ale vytvoří si i správné stravovací návyky. 

Naše školní jídelna vaří cca 150 obědů pro žáky základní školy a pro děti 

mateřské školy. Kapacita kuchyně nám nedovoluje výběr ze dvou jídel, o to 

větší pozornost věnujeme sestavování jídelníčku. Dbáme na to, aby bezmasé 

varianty nebyly převážně sladké, stále častěji se objevuje ovoce a zelenina jako 

součást jídla. 

Velkou pozornost věnujeme prostředí, v jakém se naše děti stravují. V loň- 

ském roce jsme pořídili do jídelny nové stoly a židle, letos o prázdninách jsme 

vyměnili obložení a celkově zpříjemnili prostředí jídelny. 

Naše škola připravuje Dny otevřených dveří, jejichž součástí bude i mož- 

nost prohlédnout si prostředí jídelny a ochutnat to, co konzumují vaše děti. 

Přijďte se přesvědčit, že UHO (univerzální hnědá omáčka) je doba dávno 

minulá a že mýty kolující o školním stravování jsou nepravdivé. 

Jana Petruchová, 

vedoucí školního stravování 
 
 

„DĚTI MALÉ, I T Y VĚTŠÍ,  NA 

ZÁŘÍ SE HODNĚ  TĚŠÍ. VESELE 

JDOU DO ŠKOLKY, VEZMOU 

S SEBOU PASTELKY. 
 
 

2. září nám začal nový školní rok. Do mateřské školy nastoupilo 49 dětí 

do dvou věkově smíšených tříd. Stále ještě zápolíme s počátečními slzičkami 

a postupně si zvykáme na nové kamarády. 

Ve školce na nás čekaly pohádky, písničky a nové hračky. Na zahradě nám 

přibyl dřevěný altánek, za který děkujeme panu Richardu Vaďurovi z Doma- 

nína, který nám ho postavil sponzorským darem. Snad se takových hodných 

lidí najde víc. A my už se těšíme na podzim plný barev se spoustou zajímavé 

zábavy. 

Krásný podzim přejí děti a zaměstnanci MŠ. 
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1. TŘÍDA 
 

2. září usedlo poprvé do školních lavic naší školy 23 prvňáčků. Jsou velmi 

šikovní a těší se na školní rok s dráčkem Ňufíkem a jeho soutěžemi. 

Přejeme hodně úspěchů v 1. třídě, rodičům spoustu trpělivosti a dětem je- 

nom samou radost. 

Mgr. Jitka Domanská 



3/2013 

-16- 

 

 

 

3. PÍSECKÁ OLYMPIÁDA 29.8.2013 
 

Ve čtvrtek 29. srpna jsme se už potřetí sešli u Matějového, abychom poměřili 

svoje síly ve sportovních disciplínách ,,PÍSECKÉ OLYMPIÁDY“. 

Všichni se těšili na tradiční hod gumákem, skákání v pytli a přenášení míčku 

na lžičce, nasmáli jsme se při převlékací štafetě. Největší úspěch ale sklidil závod 

družstev v provlékání provázku pod oblečením. 

Už se těšíme na další ročník. 

Děkujeme všem dospělákům, kteří nám zpříjemnili poslední dny prázdnin. 

5. třída 
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Písecký stadion slaví 50 let 
V září 1963 byl konečně naplněn sen starších generací na vybudování vlastního 

sportovního areálu. Písečanům šlo tenkrát zejména o fotbalové hřiště a cyklistickou 

resp. atletickou dráhu, protože kopaná a také cyklistika v těch předchozích letech 

měla v obci širokou členskou základnu i výsledky. 

V provozu bylo ale jen staré hřiště u Haludy, o které se hráči dělili s hejny husí, 

jako šatny sloužila dřevěná bouda, pochopitelně bez sprch a sociálního zařízení, di- 

váci museli stát nebo si mohli sednout pouze na provizorní lavice z prken kolem 

hřiště. Právě toto chtěli někteří nadšenci změnit a vytvořit pro úspěšné domácí spor- 

tovce důstojné prostření i zázemí pro početné příznivce a proto začali jednat. 

Prvním pokusem již v r. 1952 byl nápad na vybudování hřiště na Průhoně. Ten- 

krát byl již vykolíkován sportovní areál o rozloze 5 ha, ale tehdejší předseda JZD 

Nejezchleba souhlasil pouze se záborem 2 ha, názory aktérů na tuto situaci se pak 

různily, takže celá akce skončila dřív něž začala - předsedou TJ Slavoj Mor. Písek byl 

tenkrát Jan Jordán, člen výboru Fr. Čech (Fanyn Marcák) aj. a poučením z tohoto 

bylo, že se musí získat podpora všech občanů a také podpora orgánů samosprávy 

a musí být názorová shoda především ve vlastním výboru TJ. 

Za zaznamenání stojí i to, že vznikl i projekt vybudování stadionu na Záhumní, 

(který rovněž nebyl realizován,) tam kde později místní JZD mělo skleníky. 

Historie současného stadionu se začala psát v r. 1955, kdy fotbalový oddíl podal 

žádost na přidělení pozemku a místní MNV mu pozemek přidělil. Naštěstí v té době 

byl zájem občanů o tuto stavbu veliký, proto všech 17 majitelů dotčených pozemků 

souhlasilo se zástavbou části jejich parcel a tyto pozemky byly pak vykoupeny až 

později. Vytýčení provedl Jar. Svoboda a na přípravě plánu a pozdější realizaci se 

podíleli zejména Ing. Jar. Horký, Ing. Hyánek z Polešovic, Ing. Mir. Vrána, tehdy ješ- 

tě student, Vojtěch Žádník, Jaroslav Dočkal, František Trachtulec, Fr. Nejezchleba, 

Fr. Korvas a mnozí další– toto jsou pouze některá ta úplně první jména a pak další 

občané – záznamy o účasti má přesně vedeny tehdejší „brigadýr“pan Jar. Dočkal, 

jejich počet dosahuje stovek a nelze je zde uvádět, bez jejich přispění by se však toto 

dílo nezdařilo; možná snad jen perlička, že poslední úpravu osetého hřiště vláčením 

koňským potahem provedl stařeček Šupa a první sečení hřiště se provádělo ručně, 

kosou. 

Velmi přínosná byla pomoc místních podniků, družstva Kovoděl, JZD, MNV 

a také pomoc okolních podniků, ve kterých pracovali ve vedoucích funkcích písečtí 

občané a jejichž názvy už dnes nikdo nezná, protože se změnily nebo zanikly. Aktiv- 

ně se zapojily i společenské organizace, ČSM, myslivci, místní škola a další. Práce ří- 

dila komise pro výstavbu, významnou pomocí byla bezplatná brigádnická výpomoc 

většiny občanů, mládeže i důchodců a tato byla potřebná o to víc, že nebyla dostupná 
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technika v takové míře jako je nyní a bylo třeba každé ruky - v dnešní době by takové 

nasazení firem a lidí bylo asi nepředstavitelné. 

Samostatnými etapami výstavby bylo postupně vybudování hřiště, oválu dráhy, 

tribuny, bufetu a tanečního kola. Stavba v r. 1963 finišovala, odbor výstavby ONV 

Hodonín podmiňoval poskytnutí fin. příspěvků dokončením stavby v tomto roce, 

proto bylo v tomto období na stavbě nejvíce rušno, pomáhali všichni kdo mohli. 

Slavnostní otevření stadionu proběhlo 15. 9. 1963 s bohatým programem a od té 

doby se stadion stal významným centrem sportovního a společenského dění v obci. 

Pořádaly se zde taneční zábavy, hrálo letní kino, koncerty, když např. na KATA- 

PULT přišlo více než 5 tisíc diváků. Cvičila se zde spartakiáda, všichni vzpomínají na 

fotbalové utkání se SPARTOU Praha, proběhly zde velkolepé oslavy 700 výročí obce 

v r. 2000 a pochopitelně hlavní využití vždy bylo a je stále pro fotbalisty, působil zde 

nějaký čas i oddíl lehké atletiky. 

Možnosti využití areálu se dále zvětšily vybudováním koupaliště a ubytování pod 

tribunami, Savazarm zde vybudoval své zařízení, který nyní úspěšně zvelebují střelci, 

a tak celý tento sportovní areál je stále dominantou obce i po létech, byla vybudována 

automatická závlaha hřiště, každoročně je zde start a cíl běhu obcí v rámci Dne obce, 

v areálu jsou obecní byty… 

Šlo by uvádět bohatý výčet všech zdařilých i nezdařených akcí, které zde proběhly 

a galerii jmen budovatelů, kteří již nejsou mezi námi i těch žijících, ale tento příspě- 

vek si neklade za cíl vyjmenovat všechno a všechny, kteří se o toto dílo zasloužili, má 

být pouze připomenutím té hektické doby, kdy každý z občanů přispěl svým dílem 

k vybudování díla za 1,2 mil. Kč, když vynaložené náklady činily pouze 450,-tis.Kč 

a také poděkování všem těm bezejmenným budovatelům za to, co pro nás vykona- 

li… 

Jh 
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Naděje pro píseckou kopanou 
V uplynulé sezóně 2012/2013 pod vedením trenérů Miroslava Šmahaje a Tomáše 

Pavlíka se žáci FC Moravský Písek umístili v Okresní soutěži 10+1 na prvním místě 

z osmi účastníků. Získali jsme 73 bodů a před druhým v pořadí jsme měli výrazný 

náskok 5 bodů, naše skóre činilo 214 : 46. Zápasy se hrály čtyřkolově. Z 28 zápasů 

jsme 24 vyhráli, pouze jedenkrát remizovali a třikrát prohráli. 

Nejúspěšnějšími střelci branek byli Tomáš Kuban, který jich nastřílel 69, Jan 

Všetula zatížil konto  soupeřů  čtyřiceti góly a 31 branek  vsítil Ondra  Bezděk, 

o zbývající úspěchy se podělili ostatní hráči, které vidíte na přiložené fotografii. 

Touto cestou bych chtěl poděkovat svým svěřencům za příkladnou reprezentaci 

fotbalu v naší obci a seznámit s výsledky i širokou veřejnost. 

Mimo jiné bych chtěl poděkovat také rodičům hráčů za podporu při dopravě na 

zápasy k soupeřům, a také za hojnou účast a fandění při zápasech. 

V neposlední řadě bych chtěl všechny pozvat k účasti na dalším ročníku soutěže 

a věřím, že i ten bude pro naše hráče stejně úspěšný. 

Za vedení mužstva M. Š. 
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Trocha humoru neuškodí 
u soudu….Obviněný, byl jste už někdy trestaný? ..ptá se soudce. ….Ano, býl… 

…a proč? ….tož proč, protože ňa chytli! 

…vašému  poučení  sem  rozuměl pane  prokurátore, ale nic  moc,  enom tý 

vaše otázky, sákryš, smrdijú jaksi kriminálem….. 

z  života….drž ně  palce, Jituš,  dnes budeme v práci losovat, kdo dostane 

lednovů výplatu…. 

….člověk je nejraděj sám…když dědí… 

….kam sas vypravíl, Jane?….ále,  idu na jahody….včíl, v zímě?….na a co, šak su 

dobře oblečený…. 

v   hospodě…..chlapi,   ožéníl   sem sa, už ně tý blafy co vozijů do firmy 

nechutnaly….no a tož jak, pomohlo to?…. ale ano, už ně tý blafy šmakujů… 

…..zavíráme….budí hospodská posledního  štamgasta…..tož dobře, ale moc 

nebúchajte dveřema, chcu spat….. 
….gynekolog vyšetři pět kamarádek maminek čekatelek, všem to vychází na 

dvacátého…. když vyšetřuje šestou, diví se, že má jiný termín….já jsem s nima na tom 

zájezdě nebyla,…. vysvětluje dívčina s ruměncem ve tváři….. 
 

Nový územní plan obce Moravský písek 
Obec Moravský Písek v současné době pořizuje nový územní plán obce. 

Stávající územní plán byl schválen v roce 2002. Od 01.01.2007 nabyl platnosti 

nový stavební zákon, z něhož, mimo jiné, vyplývá povinnost obce uvést územní 

plán do souladu s tímto zákonem. 

Na základě provedeného výběrového řízení je zpracovatelem nového územního 

plánu firma S-projekt plus Zlín, a.s. 

Na zpracování nového územního plánu obec požádala o dotaci.  

Dotační titul: 

- Vyhlašovatel: Ministerstvo pro místní rozvoj ČR 

- Název operačního programu: Integrovaný operační program 

- Název prioritní osy: Národní podpora územního rozvoje – Cíl Konvergence 

- Název oblasti podpory:Modernizace a rozvoj systémů tvorby územních politik 

- Název výzvy: Kontinuální výzva 6.5.3b – podpora tvorby územních plánů obcí 

s ohledem na  udržitelný rozvoj území 

  

Z celkových výdajů akce 562.200,- Kč s DPH byly obci Moravský Písek 

schváleny dotace ve výši 444.000,- Kč s DPH. 

 

 O všech jednáních ve fázi schvalování nového územního plánu budou občané 

informování veřejnými vyhláškami vyvěšenými na úřední desce a na 

elektronické úřední desce. 
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„Jak sa úřadovalo….II.“ 
Minule jsme skončili v okamžiku, když paní pudmistrová oženila obecního 

hotařa Antolu Piskořa a on jí celý zmatený….velice pěkně děkovál….no a tady je 

pokračování toho příběhu: 

 
Do místnosti přichází Maryna s děckama a veselou vesnickou chasou, paní 

pudmistrová zjedná ticho a zavolá si budoucí nevěstu ke stolu u kterého sedí 

páni radní: ….tož Maryno, mosím ti oznámit, že právě před chvílú ně tady Atola 

požádál abych sa u tebe za ňho přimluvila, že si ťa chce vzít za ženu kdybys ho 

chtěla, tož ti to povidám….Antola chudák překvapeně vyvalí oči a otevře hubu 

že něco řekne, ale pudmistrová  ho zarazí….ticho Antolo, neboj sa, já to za 

tebe vyřídím a přimluvím sa, nic nepovidaj, já vím že sa haňbíš a si z teho celý 

vyvalený!… tož teda Maryno už sa na ňho nemrač, podaj mu honem ruku a už ho 

nupúšťaj a podrž si ho velice pevně než sa z teho všeckého znotýruje…... 

Maryna ju poslechne, vezme ho za ruku a zazpívá…..měla sem já hulána, 

měla sem ho ráda, než došél dom z manévrú, kolébka už stála…děcka kolem nich 

a také se Antole držijú. 

Paní pudmistrová je spokojená s výsledkem svého úřadování, vytahne z pod 

stola flašku, co tam má pudmistr skovanů, naleje sobě áj radním a sleduje chasu, 

jak udělá kolem ženicha a nevěsty půlkruh a zpívá jim…. 

Neboj sa Marýnko u Piskořú hladu, majú tam zahradu a v ní kozí bradu…. 

Neboj sa Marýnko u Piskořú psoty, ohrňa rukávy hajdy do roboty…. 

Neboj sa Marýnko, nebudú ťa bíjat, kúpijú kočárek, budú ťa vozívat… Neboj sa 

Marýnko, pěkný malovaný, budu ťa vozívat z jizby do komory…. Když si ještě 

všichni trochu zatančí, Antola i s paní pudmistrovou, odchází 

všichni domů se zpěvem…s pánem bohem, idem od vás…. 

P.S. tento díl vyprávění, snad to nevadí, byl trochu kratší, ale pokud by tuto 

scénku chtěla chasa zinscenovat, měl bych zaručený tip na paní pudmistrovou…… 

no a co třeba dál ještě: 
 

 

Dožatá u pudmistrů… 
Paní Korvasová měla zpracovánu i scénku „Dožatá“,  kterou si vám nyní 

dovolím představit: 

 
Na scénu vyjde obecní policajt, začne bubnovat, seběhnú sa děcka áj staré 

baby a poslúchajú, co policajt hlásí….kdo býl u pudmistrú na žňách, nech dojde 

po požehnání do jejích humna, bude tam dožatá. A ty Marýno si obuj nejaké krpce, 
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nebo jak budeš hépat, aby ti někdo nestúpl na vraní oko….Maryna sa rozčertí…. 

just kvúli tobě si budu brat nejaké parízky, ty trůbo čapatý! …. no a když si tak 

ještě všichni popovidajú o téj dožatéj, rozejdou se, ale jenom proto, aby se někde 

stranou připravili a mohli se zpěvem přijít,…. zpěv se ozývá již z dáli…..to písecké, 

žitné pole, to je boží políčko….a potom, již „v humně“ zpívají…..pane náš, pane 

náš, chystaj nám aldamáš, chystaj nám ho z lásky, sbírali sme klásky….. no a to 

už přichází i pudmistr a pudmistrová, nesou pohoštění a zvou všechny ke stolu, 

chasa jim předává žňový věnec se slovy….Pane pudmistře a paní pudmistrová, 

podle starého zvyku a z úcty vám dáváme tento věnec z klásků, lučního a polního 

kvítí uvitý, potem a slzama kropený. Čtrnáct dní sme u vás obilí kosili, čtrnáct 

dní potom na mlatevni cepama mlátili. Proto vás včíl hospodářu prosíme, abyste 

našu prácu poctivě áj s hospodyňú ocenili a nám vrchovatú mírku obilí naměřili. 

Děkujeme vám áj za tý oharkové saláty, co ste nás s něma každý deň krmili místo 

klobásek, áj za tú gořalku, kerú sté poctivě vodú křtili…. 

…..děj má ještě pokračování, ale to až příště a možná by se vám líbilo i to, 

co této dožaté předcházelo, třeba jak se přijela na žence podívat hraběnka, či 

jak hotař na poli neuhlídal pohrabance, nebo jak si na mlatevně všichni krásně 

povídali…..tak teda příště…. 

jh 

 

Vinařské okénko 
V minulém příspěvku jsem vyslo- 

vil naději, že kvetení révy nebudou 

již provázet deště, které v té první 

polovině roku byly velmi vydatné. 

Rozhodně jsem ale neměl na mysli ta- 

kové sucho, které nás provází v tomto 

létě. Toto léto je tedy charakteristické 

tropickými teplotami, suchem, které 

způsobuje  problémy  nejen  vinařům 

a přestože je takové sucho, oidium 

napadá révu v míře zvýšené. Meruň- 

ky ještě těžily z deštivé první  polo- 

viny roku, švestky ovšem již suchem 

trpí a padají, sucho možná pomohlo 

při sklizni obilí, i když některé klasy 

byly zaschlé předčasně, trpí i letošní 

výsadby lesních sazenic, vysazenými 

po loňské těžbě, potěšitelné je alespoň 

to, že si děti mohou dostatečně užívat 

letních dní ke koupání a naše koupa- 

liště je na to letos opět dobře připra- 

veno……. no ale zpět k vinaření… 

Všichni zvládli tzv. zelené práce, 

i když letos to měl těžké z důvodu 

zranění kolega Jaroslav. Těší mne, že 

my ostatní jsme mu alespoň trošku 

pomohli, někdo více někdo méně, 

každý dle svých možností. Stejně tak 

v tomto  duchu  pokračují práce i na 

obecním sklepě. 

Díky sponzorům se podařilo za- 

střešení objektu, resp. jeho první čás- 

ti, což je velmi významný počin, který 

nám ušetří nemalou finanční částku. 



3/2013 

-23- 

 

 

 

Byly již položeny podkladní podlaho- 

vé vrstvy, vystavěno sociální zařízení, 

provedena  elektroinstalace a  rozvo- 

dy vody s připojením na veřejnou síť 

i odpady, provádí se omítky a úpravy 

terénu. Ve stadiu projekční přípravy 

je změna původního  záměru a hod- 

láme vybudovat ještě také i 2 pokoje 

pro možnost přespání. Mnozí členo- 

vé našeho sdružení chodí na stavbu 

pracovat i mimo tradiční brigádnické 

úterky a stavba tak pomalu přirůstá. 

V  letošním  roce  bychom  chtě- 

li, sice ještě v nezkolaudované stav- 

bě,  zorganizovat  tradiční  vinobraní 

s účastí mladých, abychom mohli 

ocenit jejich pomoc  a také všechny 

občany, kteří nám nezištně pomáha- 

jí. Uvítáme i všechny ostatní, kteří se 

přijdou podívat co se nám podařilo 

společně vybudovat a „okoštovat“ 

naše výrobky. 

Zatím to vypadá, že by úroda moh- 

la být vynikající, jarní vláha a teplé 

léto tomu nahrávají – první zamod- 

ralá  zrnka  jsem našel na  portugalu 

již 2. srpna a baco hned následovalo. 

Bude-li tedy příznivý i podzim a po- 

kud udržíme vinohrad v dobré kondici 

a uhlídáme hrozny proti špačkům, 

můžeme se těšit na dobrou úrodu……. 

Na zdraví, přátelé. 

jh 
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Místní sociální služby, o.p.s. 
Místní sociální služby, obecně prospěšná  společnost, je registrovaným 

poskytovatelem sociálních služeb dle zákona č. 108/2006 Sb., o sociálních 

službách, ve znění pozdějších předpisů. 

 
V Jihomoravském kraji poskytujeme terénní pečovatelskou službu lidem, 

kteří mají sníženou soběstačnost kvůli věku (starší 65 let), chronickému one- 

mocnění nebo zdravotnímu postižení (od 19 let věku) a jejichž situace vyža- 

duje pomoc jiné fyzické osoby. Naší snahou je poskytovat podporu a pomoc 

klientům tak, aby co nejdéle mohli setrvat v optimální psychické a fyzické 

pohodě doma a žít život mezi svými blízkými a přáteli. Základem naší čin- 

nosti je důsledné naplňování individuálních potřeb, přání a představ klientů, 

kteří si vybrali pečovatelskou službu obecně prospěšné společnosti Místní 

sociální služby. 

 
Klientům pomáháme s péčí o vlastní osobu, s vytvořením podmínek pro 

vaření, s donáškou a servírováním jídla, oblékáním, osobní hygienou, péčí 

o vlasy a nehty,  úklidem, praním,  žehlením, nákupy  atd.  Samozřejmostí 

je doprovod klienta k lékaři, na úřad, na poštu či do knihovny, kde mu po- 

skytneme pomoc a podporu při vyřizování všech nezbytností. 

 
Pečovatelskou službu  poskytujeme  v  každé  obci  v  pracovní  dny  od 

7.00 do 20.00 hodin. V rámci transparentnosti  výběru úhrady účtujeme vý- 

kon úkonů po minutách! 

 
Pro potřeby nejenom našich klientů jsme zřídili bezplatnou telefonní 

linku, tzv. Stříbrné sluchátko - 800 888 365, kde naši operátoři  pomohou 

s vyřízením všech potřeb a přání volajících. Našim klientům nabízíme další 

podpůrné služby. 

 
Veškeré informace o Místních sociálních službách najdete na adrese www. 

mssluzby.cz nebo na bezplatné telefonní lince 800 888 722. 

http://www/
http://www/
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Inzerce 
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Zbudování závlahy na hřišti 
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Dýňový bál 
 
 
 

Svůj vztah k lidem lze vyjádřit různě... 


